



Protokoll för Styrelsemöte Karlskoga Discgolfklubb

Datum: 7 april 2025
Plats: Noravägen 226, 691 92 Granbergsdal

§ 1 Mötets öppnande

- Styrelsen hälsar deltagarna välkomna och förklarar att mötet öppnat.

§ 2 Fastställande av röstlängd samt beslut om eventuella adjungeringar

Närvarande:

Peter Magnholt	Kim Sköldsjö	David Björk
Fanny Hådding	Anders Nordin	Anders Jansson

Anders Nordin och Anders Jansson har rösträtt

§ 3 Val av mötesordförande

- Peter Magnholt valdes som mötesordförande (alla röstar för)

§ 4 Val av mötessekreterare

- David Björk valdes som mötessekreterare (alla röstar för)

§ 5 Val av protokolljusterare tillika rösträknare

- Anders Nordin valdes till rösträknare (alla röstar för)

§ 6 Fastställande av dagordningen

- Dagordningen godkännes (alla röstar för)

§ 7 Föregående mötes protokoll/uppföljning

- Kontakten med Swedbank skjuts upp till nästa möte
- Kim S och Peter M kontaktar RF och meddelar om nya styrelsen

§ 8 Ekonomisk status/rapport från kassören

- Vi har vid tillfället ett plus på 3000 kr.
- Vi har 48 medlemmar varav 11 familjemedlemmar.
- Av totalt 37'000kr är 21'000kr från kommunen och öronmärkta för färdigställandet av banan och 15'000kr är våra.

§ 9 Val till utökade valberedning

- Lenny Zabradac föreslås till valberedningen.
- Lenny Zabradac valdes in i valberedningen (alla röstar för)

§ 10 Öppnande av konto hos Byggmax, eventuellt fler företag/butiker?

- Vi beslutar om att öppna ett konto på Byggmax samt Biltema. Peter M och Kim S tar kontakt med de båda företagen om tillvägagångssätt för öppnande av konton.
- När detta är klart så kommer Anders J och David B att ha rätten att kunna handla på dessa konton.

§ 11 Avtal med discåterförsäljare

- Vi har nu medlemsrabatt på Discsport.se, Lenny Z har ordnat detta avtal.
- Vilka fler sidor finns det att ansluta sig mot, Peter M pratar med Lenny Z om fler att eventuellt ansluta sig till fler återförsäljare.
- Vi behöver se över om vi ska göra skillnad på rena disc-återförsäljaravtal gentemot eventföretag (tex Heatland), då dessa ägnar sig åt många fler saker än just försäljning av discar över internet.

§ 12 Egen försäljning av discar

- Markus K jobbar på ett samarbete med kiosken vid banan om att de ska sälja discar åt oss. Markus K uppdaterar oss om detta på nästa möte.
- Peter M har kontaktat House of disc och där är allt ordnat och klart om vi skulle vilja börja sälja.
- Vi bordlägger frågan om inköp av discar tills vidare.
- Kim S pratar med Markus K om hur vi ska göra med disc försäljning vid tex KarlskogaTouren.
- Peter M pratar med Lenny Z om hur vi ska göra med lost and found discar.
- Fanny H spånar fram ett förslag på ett för event innan första Karlskoga tour.

§ 13 Sponsring/sponsoravtal

- Kim S och Anders N, och troligtvis Lenny Z jobbar fram ett förslag om hur vi ska få till sponsring. Till nästa möte ligger ett förslag färdigt.

§ 14 Företagsevent

- Inget inplanerat vid tillfället.
- Fanny skriver ihop ett förslag om upplägg till nästa möte, David är bollplank

§ 15 Banan, hur ser vårt avtal med kommunen ut, vem äger banutrustningen, vem ansvarar för vad, vilket mandat ska bangruppen ha, hur mycket ska styrelsen vara involverad

- Kommunen äger mark och all utrustning, klubben har skötselavtal och markavtal. Alla avtal behöver tydliggöras för styrelsen.
- Bangruppen behöver en arbetsledare, dennes ansvar är att ta de beslut som behövs hur vidare skötsel ska fortgå. Denne ska återkoppla till styrelsen.
- Anders J utnämns till arbetsledare. (alla röstar för)

§ 16 Hålkartorna, argument för de förtryckta respektive de laminerade hålkartorna och därefter beslutsfattande om vilka vi ska använda

- Kommunen har inget emot att vi använder laminerade hålkartor
- På mötet beslutas att vi kommer använda oss av laminerade hålkartor tills ekonomin säger något annat (alla röstar för)
- Hål 11 ska få OB inritad mot hål 12, Peter M löser det.

§ 17. Övriga aktuella banfrågor, kortsiktiga såsom vad som är på gång inför och under säsongen, arbetsdagar, samt långsiktiga frågor såsom puttbanan, utökning av maskinparken (flistugg?), fler banor,

- Byggnationen av tee 12-17 ska vara klara innan KarlskogaTouren startar
- Fundamen till 2, 6, 14 korg innan KarlskogaTouren startar
- Planering av kommande arbetsdag
- Anders kollar på hyra av flistugg
- En upphöjning av lång hål 6 alla kolla upp beslut tas på nästa möte

§ 18. Digitala scorekort/digitala plattformar såsom Tjing och uDisc, antal layouts, vem ansvarar o s v

- Peter M och Markus K skapar F9 B9 för båda layouts

§ 19. Tävlingar, KarlskogaTouren, KM, inbokade externa arrangemang

- Heatland har ett event bokad. (Datum?)

- På nästa styrelsemöte så tar vi upp vad som ska gälla vid evenemang, vem ska ta emot, vad ska vi i klubben stå för
- Peter lägger ut en ny blänkare om Karlskoga touren denna vecka

§ 20. SATC, vad kan vi ge för stöd från klubben till laget

- Vi har 8 spelare som kommer att representera klubben.
- Klubben sponsrar med mini marker till alla spelare.
- Kent K står för transporten.
- Klubben går in och sponsrar med 1000 kr till lagtröjor samt 1000kr till middag under spel helgen som Peter M köper in och ordnar med.

§ 21. Träningar

- Fanny har träningar 16.30 innan KarlskogaTouren under maj månad.

§ 22. Övriga frågor

- Kläder med Anders N.
- Anders har varit i kontakt med Fabriqen, priserna verkar vara fel.
- Möte inbokad v16, återkommer på nästa möte med uppdatering.
- Anders pratar vid samma tillfälle om prisbild på sponsrings skyltar.

§ 23. Nästa möte

- 5 maj nästa möte 18.30

§ 24. Mötets avslutande

- Peter avslutade mötet.